
                                                                         JAVNA RASPRAVA 

O NACRTU BUDŽETA GRADA SREBRENIK ZA 2024 GODINU, NACRTU PROGRAMA
IZGRADNJE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU GRADA SREBRENIKA U 2024. GODINI

I NACRTU PROGRAMA UREĐENjA GRADSKOG GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA NA
PODRUČJU GRADA SREBRENIK U 2024. GODINI                           

Podorašje: 04. decembra, 2023. godine                                                                                                        
Mjesto: Prostorije čitaonice - Lisovići                                                                                                          
Vrijeme: Od 17h                                                                                                                                     
Prisutno: 32 građana                                                                                                                                     

Prisutni predstavnici gradske uprave:                                   

01.-Adnan Bjelić - Gradonačelnik
02.-Nedim Mujčinović - Pomoćnik gradonačelnika /šef  Službe za opću upravu i zajedničke poslove
03.-Nusret Šerifović – Savjetnik gradonačelnika za privredu
04.-Muhamed Jašarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za BiZ i društvene djelatnosti
05.-Muharem Bajraktarević – Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za prostor. uređenje i zaštitu okolice 
06.-Jasmin Hogić - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za finansije i inspekcijske poslove                     
07.-Nermin Jašarević - Pomoćnik gradonačelnika/Šef službe za Civilnu zaštitu                                          
08.-Jasmin Vejzović – Savjetnik gradonačelnika za infrastrukturu
09.-Melita Ćosić – Savjetnik gradonačelnika za ekonomska pitanja                                                             
10.-Samed Mehmedović - Savjetnik gradonačelnika za pravna pitanja

-Domaćin,  u  ime  predsjednika  M.Z.  Lisovići,  član  Vijeća  M.Z. otvorio  je  sastanak  i  zaželio
dobrodošlicu.                    

-Samed Mehmedović je pozdravio prisutne, zahvalio se na dolasku, i ukratko informisao o Nacrtu 
budžeta za 2024. godinu, Nacrtu programa infrastrukturne izgradnje, Nacrtu programa uređenja 
gradskog građevinskog zemljišta, sa posebnim osvrtom na naselja iz kojih dolaze prisutni predstavnici 
građana sa M.P. Podorašje.Planirani budžet za 2024. godinu je u iznosu od 21 milion KM, od čega je za 
infrastrukturnu izgradnju predviđeno  5.340.000 KM.  

JAVNA RASPRAVA:

MZ Podorašje – Suad Kavazović – Predsjednik                                                                                       

-Rekonstrukcija i asfaltiranje puta; Gornje raskršće – Krušik.                                                                      
-Javna rasvjeta na putu pored Džamije                                                                                                          
-HITNO – Ugradnja branika (pa i polovnog) na ivici klizišta kod Sajine kuće, u dužini od 35 metara. 

MZ Brezik - Mehmed Dedić – Predsjednik                                                                                               

-U posljednje tri (3) godine ništa nije uloženo u našu M.Z. A pisali smo I predavali Zahtjeve. Pokušavao 
sam doći na razgovor i kod gradonačelnika ali bezuspješno.

-HITNA sanacija puta na dionici između Lisovića – Kurtića  (uništile ga „Šume TK-a“)                            
-sanacija makadamskog puta mezarje Brezik - Podpeć u dužini od cc. 800 metara                                      



-sanacija puta Brezik – Drapnići, kao i puta zvanog „Sokak“                                                                       
-trebamo 140 cijevi prečnika 50 cm i 2 cijevi prečnika 100 cm za ucjevljenje kanala kroz naselje             
-treba nam 7 kamiona prljave rizle, kao i 4 betonska stuba ulične rasvjete u centru naselja                         
-izgradnja fudbalskog terena i poligona - igrališta kod čitaonice (sa zemljanom podlogom)                       
-sanacija šest klizišta na lokalnom putu ( ugrožena kuća Fadila Dedića, sina Kasimovog)                          
-dovršetak rasvjete u Breziku (u centru naselja fale 4. stuba – greškom izvođača poslova)                         
-u centru naselja kod svake jače kiše bude potop – trebajuju nam cijevi većeg profila i da se očisti kanal  
-izgradnja kanalizacije za naše naselje                                                                                                           
-sanacija objekta i prostorija MZ Brezik ( krov, stolarija, unutrašnji radovi)

MZ Zahirovići – Izet Mešaljić – Predsjednik                                                                                            

-prioritet je projekat novog vodovoda za Zahiroviće i Kurtiće                                                                      
-ulična rasvjeta kroz Zahiroviće – završetak projekta                                                                                    
-sanacija spomen obilježja                                                                                                                             
-njivski put prema Sastavcima i „Pašin put“ takođe treba sanirati a trebaju i koji kamion prljave rizle       
-put za Majevicu treba sanirati kao i stari put od Zahirovića do Kurtića mezarja, 450 m.                            
-dolazni put za naselja je oštećen od strane kamiona šumarije – hitna sanacija                                            
-napon struje i mreža kroz selo je katastrofa – hitno uraditi rekonstrukciju                                                  
-asfaltirati put do kuće Naima Mešaljića, 150 m. i drugi sokak u Osmanoviće, 120 m.                               
-klizište na putu ugrožava jednu kuću                                                                                                            
-sredstva za rad MZ su „sadaka“ - traže HITNO povećanje

MZ Straža – Dragan Marjanović – Predsjednik                                                                                       

-makismalno poboljšati čišćenje i održavanje puteva tokom zime – sada katasrofalno slabo                       
-rekonstrukcija vodovodne mreže kroz selo i rekonstrkcija bazena - imaju gotov Projekat                         
-javna rasvjeta - prioritet – stubovi postoje, trebaju kabal i sijalice                                                               
-sanirati asfaltni put za naselje zbog oštećenja od strane kamiona šumarije                                                 
-sanacija makadamskog puta od stare pravoslavne crkve do katoličkog groblja – cc. 300 metara               

MZ Crveno brdo – Šerif Musić  - Podpredsjednik                                                                                   

-nastavak asfaltiranja puteva od postojećeg asfalta pa dalje prema naseljima                                               
-asfaltiranje puta kroz samo naselje Crveno Brdo, za sokak koji spaja Memiće i C. Brdo                           
-lijevi krak puta asfaltirati prema selu, uz veći profil cijevi na propustu kod njive Velije Mrkaljevića        
-hitno rješenje vodosnabdijevanja - J.P. Vodovod naplaćuje a ne ulaže – što je sa izvorom  „Kuševac“ ?   
-njivski put prema Staroj crkvi na Poljima nasuti jalovinom i rizlom u dužini od cc. 800 metara                
-sanacija puta za Dabojeviće i prema Majevici – vrlo loš put                                                                       
-sanacija puta kroz „Prokop“ pored kuće Mitra Ilića koga su uništili kamioni šumarije                              
-rasvjeta – treba  52 sijalice, a postavljenih je 26 stubova                                                                             
-problem sa divljim deponijama smeća u i oko naselja – već ih ima šest (6) sanirati ili zatrpati zemljom   
-treba razgraničenje i obilježavanje teritorije između MZ Jasenica – MZ C. Brdo                                       
-rekonstrukcija čitaonice – bar donjeg sprata, nemamo poligon niti igralište                                               
-veliki je problem sa prevozom učenika i grehota je što nema autobuske linije do naselja                         
-zimsko održavanje puteva katastrofalno loše i bivaju odsječeni od svijeta kod svakog jačeg snijega         
-vrlo je izražen problem pasa lutalica na našem području, kao i problem sa divljim svinjama koje čine 
velike štete na usjevima na području svih naših naselja                                                                                
-HITNO postaviti tri tablu sa natpisom: Jasenica - Crveno brdo; na Previlama, na raskrsnici Podorašje – 
Lisovići i u Jasenici na reskrsnici za Crveno Brdo.

MZ Kurtići - Nuraga Kurtić – Predsjednik                                                                                               



-nastavak aktivnosti na vodosnabdijevanju naselja Kurtići i Zahirovići, uz izgradnju zajedničkog 
vodovoda za Kurtiće i Zahiroviće ( faza I – II ) uz izgradnju vodozahvata sa novog izvorišta „Krš – II“ te
njegovo spajanje i uvođenje u cjevovod DIN75 ( 3“) u planiranu pumpnu stanicu (dužina cc.200 metara)
-asfaltiranje sokaka u naelju Kurtići, od postojećeg asfalta do kuće Oštraković Hajrudina, cc. 80metara   
-asfaltirati „Pašin put“ od nove trafo stanice do mezarja Kurtići  cc. 650 metara                                         
-posipni materijal za sanaciju njivskih puteva cc. 200 tona rizle                                                        
-rekonstrukcija čitaonice – gornjeg sprata, kso i nabavka šest ( 6 ) komada vrata za ambulantni prostor    
-izgradnja kanalizacija za 35 kuća, na dvije lokacije uz učešće 70 % Grad – 30 % mještani                       
-sanacija puta Lisovići - Brezik - Kurtići - zahtjev za snimanje uputili službi za Geodetske poslove          
-ugradnja „ležećeg policajca“ u centru kod škole u Kurtićima, sa označenim pješačkim prelazom             
-popravka i nadkrivanje Spomen obilježja u centru naselja  (vrijednost posla, cc. 4.000 KM)                    
-uređenje i čišćenje kanala kroz naselje Kurtići ( cc. 500 m. dužnih)

M.Z. Lisovići – Siočić Mirjazet
-sanacija  puta  pored  njegove  kuće,  jer  se  isti  koristi  kao  obilaznica  kada  su  udesi  na  M-1.8
-rješenje kanalizacije koja teče putem

-Javna rasprava je završena u 18:35 sati.                                

                                                                                                                       ZAPISNIK VODIO:

                                                                                                                         Nedim Mujčinović

       

 


